
Bestyrelsesmøde d 191211. 

Deltagende: Allan, Kirsten, Maria og Mette. 

 Onsdag mellem jul og nytår holder Maria og Allan møde med Henrik omkring ombygning osv. 

 Ktr har skrevet om Amagerudvalgsmøde.  

 Der er styr på rideskole indbetalinger. Hvis de ikke betaler, får de rykkere og bliver derefter 

smidt ud hvis der ikke sker mere. 

 Evt møde med stævneudvalget, hvor der kommer styr på ansvarsområder. 

 Maria har klippet rideskolehestene.  

 Indkaldelse til generalforsamling. (20/2-12) 

 Dif-live system bliver købt hjem til stævner.  

 Kirsten køber blomst fra bestyrelsen til Henrik og Bente.  

 Kommuneridning starter først igen i 2012.  

 Regninger til sponsorer sendes ud. 

 Belysning skal der være styr på med tider osv.  

 Kirsten og Mette er ansvarlige for julefrokost. 

 Næste møde 23/1-12 


